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Til medlemmene i FAU ved Sagstad skole     
 

REFERAT FRA FAU-MØTE: Mandag 21. november 2022 

Møte ble holdt i klasserom på Sagstad skole kl 19:30 – 21:30 

Innkalte FAU-representanter 
 
Innkalte til møtet: 

 

• Fredrik Seliussen (1A), Tonje-L. H.Thorgersen (1B), Linda Ulvund (1C), Julie Midttun (1D) 

• Jannice M.-Isaksen (2A), Isadora Øyerhamn (2B), Anne-Bente Haaland (2C) 

 

• Paula-K Gillesdal (3A), Ole Martin Løver (3B), Renate Eidsnes (3C), Karina Olsvold (3D) 

• Jorun Espetvedt (4A), Elin A. Heggheim (4B), Siren Marøy (4C) 

 

• Elin D. Huckerby (5A), Audun H. Dyrøy (5B), Jeanett K. Flatøy (5C), Anette Ø. Aamli (5D) 

• Marianne M. Kjøde (6A), Solfrid Sagstad (6B), Mari H. Sagstad (6C) 

 

• Jannicke Sandvik (7A), Kjersti L. Bøen (7B), Christin B. Folkedal (7C) 

 

Saksliste 

1. Trasè for 17-mai tog 2023 

 

Orientering fra FAU-leder Fredrik og leder av 17. mai komiteen Jorun: 

 

• Tradisjon med tog, gudstjeneste og folkemøte med kirke. Kommunen har pleid å 

sponse arrangementet økonomisk. 

 

• Info fra Ole Martin om nettbasert spørreundersøkelse for foreldre: 

o 17% ønsker å beholde folkemøtet ved kirken 

o 72% vil ha tog i gatene på Frekhaug 

 

• Saken ble diskutert i FAU: 

o Å bytte trasè for tog og eventuelt folkemøte kan bety mer arbeid for FAU 

og arrangementskomitè. 

o Folkemøtet har pleid å inneholde tale og musikkinnslag 

 

• Saken blir diskutert videre på medvirkningsmøte med foreldre tirsdag 29.11.2022. 

Arrangementskomiteen beslutter sin anbefaling for trasè for toget i etterkant av 

dette møtet. 

 

mailto:fau.sagstad@gmail.com


 

__________________________________________________________________________________ 

Epost-adresse til FAU: fau.sagstad@gmail.com Side 2 av 4 

2. Nyttårsfesten fredag 27. januar 2023 

 

• Arrangementskomiteen er godt i gang med planlegging 

(se oppsummering fra komiteen lenger ned i referatet) 

 

 

 

3. FAU, diverse saker 

 

• SFO. Det har kommet innspill om at FAU bør jobbe for å forbedre innhold i SFO: 

Utvalg for skole / hjem og inkluderende skolemiljø arbeider med dette. 

 

• Tilgjengelighet for helsesykepleier på skolen? Leder av FAU avklarer med rektor. 

 

• Bør elever følges til buss fra skole? Tilstedeværelse av voksne ved bussholdeplass 

morgen og ved skoleslutt? Leder av FAU avklarer med rektor. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

(Se neste side) 
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4. Notater fra komitè for ARRANGEMENT 

 

• Trasè for 17. mai-tog 

o Medvirkningsmøte den 29. november for foreldre ved Sagstad skule 

angående trasè 17. mai-tog i år 2023. Leder Fredrik Seliussen informerer 

om FAU sin rolle, Jorun Espetvedt fremlegger data fra den nettbaserte 

undersøkelsen, og Ole Martin Løver er ordstyrer. Det er viktig med en 

ryddig prosess. 

 

• Nyttårsfest 

o Besluttet å bli avholdt fredag 27. januar 

 

o FAU-representanter for hver klasse må: 

▪ Sørge for at informasjon om dato for nyttårsfesten kommuniseres til 

klassen så snart som mulig. 

▪ Skaffe vakter og bakverk fra klassen (se egne lister) 

 

o Komiteen er i dialog med matbutikk om rabatt og returordning for varer 

som eventuelt ikke blir solgt.  

 

o De minste barna må ha med seg en ansvarlig voksen 

 

o Det må være vakter på parkeringsplassen også 

 

o Underholdning som kontaktes: 

▪ Ønske: Zing Zang (utstyr, DJ, Lisa Maria, Tobias og Gutta 

▪ Annen musikk bestilles også 

▪ Ønske: Klovnen Lise Fise 
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5. Notater fra utvalg for TRYGG SKOLEVEG 

 

• Trafikkaksjon for foreldre 

 

Utført: 

o Arbeidsgruppen har kontaktet skole-administrasjonen for å få tak i 

kartet som tidligere lå på hjemmesiden og viste godkjent kjøremønster 

ved levering / henting.  

 

I prosess: 

o Det arbeides videre med å lage en felles melding som kan postes i alle 

klassenes facebook-grupper. Endelig melding vil deles med øvrige FAU-

representanter før neste FAU-møte 

 

o I tillegg tar gruppen kontakt med ungdomsskolene på Frekhaug for å 

minne om at deres elever bør gå / sykle Bustølvegen (gangveien til 

senteret), istedenfor Sagstadvegen. Det oppleves at dersom de 

benytter Sagstadveien kan dette skape farlige situasjoner, særlig i de 

mest hektiske tidspunktene for levering / henting ved Sagstad skule. 

Uavhengig av dette oppfordres alle ungdomsskole-elevene å bruke 

refleks og hjelm. Denne meldingen har også tidligere år blitt gitt som en 

vennlig påminnelse.  

 

6. Notater fra utvalg for SKOLE / HJEM og INKLUDERENDE SKOLEMILJØ 

 

• Publisere foreldrebrosjyre fra FAU 

o Rektor har gjennomgått heftet og kommet med innspill. 

Heftet er redigert, og gjennomleses på nytt av utvalget. 

 

o Fire representanter i utvalget blir komitè for heftet: 

    Jannicke Sandvik, Renate Eidnes, Solfrid Sagstad, Elin A. Heggheim 

 

o Forslag som utvalget vurderer: 

▪ Heftet blir levert til alle elever, deretter til alle nye 1. klassinger 

▪ Presentere heftet på foreldremøtet til våren? 

 

• Gjennomgå læreplanen  

o Utvalget har meldt inn sak til SU-møte som går på kommunikasjon 

mellom skole og foreldre, og avventer svar før videre arbeid med 

dette. 

 

• SFO 

o Utvalget har meldt inn sak til SU-møte med spørsmål om SFO, og videre 

samarbeidsform mellom SFO og FAU.  

 

o Tre representanter i utvalget blir komitè for arbeid knyttet til SFO: 

Julie Midttun, Linda Ulvund, Jannice Myrmel- Isaksen, 
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